
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 11. oktober 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 34
Hvis planloven giver mulighed for hypermarkeder i aflastningscentre, bedes
ministeren redegøre for, om dette er i overensstemmelse med planlovens for-
mål og hensigt, idet det af vejledningen til den tidligere planlovs §5q stk. 2
fremgik, at kommunerne til stadighed skal søge at placere butikker i bymid-
ten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benedikte Kiær (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benedikte.Kiaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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